
 

MEMO 
 
Voor : M. Stam – PRO Sliedrecht 
 
Van : T.A. Spek 
 
Datum : 11 mei 2020 
 
Betreft : Technische vragen over bomen Veilige fietsroute Craijensteijn 
 

 
 
Op donderdag 7 mei 2020 heeft u aanvullende technische vragen gesteld over het project 'Veilige 
fietsroute Craijensteijn': 
 
Vraag 1 
Staat het in de planning dat er bomen worden gekapt voor de herinrichting van de Craijensteijn? 
 
Ja. 
 
Vraag 1a 
Is er gekeken of het mogelijk is om deze bomen te verplaatsen? 
 
Het boomonderzoek is onderdeel van de voorbereiding van het project en hierbinnen wordt ook 
de verplantbaarheid van de bomen meegenomen. 
 
Vraag 1b 
Zo nee: worden deze bomen dan herplant en kunt u dan aangeven op welke locatie en op welke 
termijn dit zal zijn? 
 
Er is nog niet bepaald welke bomen worden verplant, op welke termijn en op welke locatie. Een 
deel van de bomen staat op het terrein van ASVZ. Gekapte bomen worden zoveel mogelijk 
gecompenseerd binnen het projectgebied, en anders elders in Sliedrecht. De regel is dat een 
gekapte boom binnen twee jaar gecompenseerd moet zijn. 
 
Vraag 2 
Volgens een inwoner zou er vanuit de gemeente een werkgroep opgezet worden die gezamenlijk 
het nieuw aan te brengen groen op de Craijensteijn zou invullen. Is er nog sprake van deze 
werkgroep? 
 
Ja. 
 
Vraag 2a en 2b 
Zo nee, waarom niet? 
Zo ja, op welke termijn zal deze werkgroep starten? 
 
Deze werkgroep start na het zomerreces. 


